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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor szüntetik meg az idősotthonok 
kapacitáshiányát? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Egy tavaly év végi felmérés szerint az országban több mint 30.000 idős várakozik arra, hogy 
állapotának megfelelő, állandó gondoskodásban részesüljön. Az ellátásra várakozók száma évről 
évre növekszik, azonban érdemi előrelépés nem tapasztalható.

Az önmaguk ellátására képtelen idősek sokszor éveket várakoznak arra, hogy biztonságos 
környezetben, megfelelő körülmények között élhessenek, családtagjaik pedig erőn felül próbálják 
biztosítani számukra addig is a megfelelő ellátást.

A magánintézmények csupán szűk körben biztosítanak megoldást, az alacsony nyugdíjak nem 
teszik lehetővé, hogy magánotthont vegyenek igénybe. Az állami intézmények naponta küzdenek a 
kapacitáshiánnyal, a hosszú várólistákkal és a kétségbeesett hozzátartozókkal.

Tisztelt Miniszter Úr!

1) Mikorra várható a várólisták megszűnése? 

2) Milyen intézkedéseket tesznek a várólisták csökkentése érdekében? 

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2019. február 21.

Tisztelettel:

Stummer János


